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Sz. Pan Jacek Jaśkowiak                                                   
Prezydent Miasta Poznania 

 

ZAPYTANIE 

Dotyczy: stacji wypożyczania rowerów, oświetlenia kładki pieszo-rowerowej. 

Szanowny Panie Prezydencie.                                                                                              
Korzystając z uprawnienia wynikającego z §13 ust. 1 i 3 Statutu Miasta Poznania 
przedkładam Panu Prezydentowi Zapytanie mieszkańców południowych rejonów 
Miasta (Starołęki, Minikowa, Marlewa, Głuszyny).  

1. Czy planowane jest nowe uruchomienie stacji wypożyczania rowerów w 
rejonie pętli tramwajowej na Starołęce lub za przejazdem kolejowym Poznań-
Starołęka (w rejonie pętli autobusowej Starołęka)? 

2. Kiedy zostanie wykonane oświetlenie kładki pieszo-rowerowej przez Wartę na 
moście kolejowym na odcinku od Starołęki do Dębiny?  

                                                                   Z góry dziękuję za pisemną odpowiedź. 

                                                                             Z poważaniem Henryk Kania 
 

 

 

 


